
                                                                                         Jedlnia Letnisko, dn. 11.05.2020 

 
 
 

Protokół nr 20 

 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Usług, Rolnictwa, Budżetu i Finansów 

w sprawie zmian w uchwale budżeowej  na rok 2020 i WPF na lata 2020-2028 i projektami 

uchwał na XXV seję Rady Gminy. 

 

   W dniu 11.05.2020 o godz. 14.00 odbyło się posiedzenie Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Usług, Budżetu i Finansów w trybie online. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji wg załączonej listy. 

Na pytania członków Komisji odpowiadała telefonicznie Pani Skarbnik – Beata Maciąg. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1.   Omówienie proponowanych zmian w Uchwale Budżetowej na rok 2020, omówienie 

       proponowanych zmian w WPF na lata 2020 - 2028. 

2.   Omówienie projektu uchwały w sprawie likwidacji PSP w Gzowicach. 

 

AD 1. 

 

     Zmiany w budżecie dotyczą zmniejszenia planowanych dochodów bieżących o kwotę 27 

916,00zł i zmniejszenia planowanych wydatków bieżących o kwotę 27 047,77zł. 

Projekt nie zakłada zmian wysokości dochodów i wydatków majątkowych. Planowane 

zmiany dotyczą dochodów i wydatków bieżących wskazanych w projekcie uchwały, które 

zostały opisane w uzasadnieniu do projektu uchwały. 

W porównaniu do uchwały Rady Gminy nr.24/145 z dnia 23.03.2020r. w sprawie 

wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej dochody wzrosły o kwotę 757 628,17zł do 

kwoty 58 144 516,14zł ( wzrost o w/w kwotę w dochodach bieżących ), dochody majątkowe 

pozostają bez zmian. Wydatki natomiast wzrosły o 758 550,40zł do kwoty 

60 353 940,37zł ( wzrost w wydatkach bieżących ). Wydatki majątkowe pozostają bez 

zmian. Zwiększone dochody i wydatki dotyczą środków wprowadzonych zarządzeniem 

Wójta Gminy – dotacje dla Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej z przeznaczeniem na 

bieżące wydatki socjalne. 



Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej są następstwem zmian w projekcie Budżetu i 

tak: zwiększono dochody i wydatki zgodnie z otrzymanymi dotacjami ( GOPS ), dokonano 

zmian w zadaniach wieloletnich: 1.3.2.11,  1.3.2.12,  1.3.2.14,  1.3.2.17 oraz 

dooprowadzono do zgodności planowane wartości. 

 

 Członkowie komisji nie wnieśli uwag do przedstawionych projektów uchwał. 

Stosunkiem głosów: 4 ZA, 0 PRZECIW, 0 WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ, komisja pozytywnie 

opiniuje projekty uchwał. 

 

AD 2. 

 

Nie podjęto dyskusji w sprawie likwidacji PSP w Gzowicach. Sprawa omawiana była 

wielokrotnie przez ostatnie 2 lata, a stanowisko Komisji opiniujące pozytywnie projekt tej 

uchwały jest jednogłośne tzn. 4 głosy ZA, 0 WSTRZYMUJĄCYCH SIE i 0 PRZECIW. 

 

 

 

 

 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

1. Kaim Mieczysław 
 
2. Krakowiak Jan 
 
3. Podsiadła Monika 
 
4. Jaśkiewicz Michał 
 
 

Jako Przwodniczący Komisji stwierdzam, że wszyscy w/w członkowie Komisji wzięli udział 

w posiedzeniu i oddali głosy opiniujące omawiane projekty uchwał. 

 

Mieczysław Kaim 


